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Notulen Bijeenkomst Centrale Cliëntenraad Sociale Psychiatrie  

19 mei ‘22 (enige vergadering van mei (week 20) 

 
Aanwezig:      Marijn, Hendrik-Jan (digitaal), Floris, Aart, John, Wessel, Bianca, Vincent, Erik, Lian 

(coach/ondersteuner) (op kantoor), Leonie (coach/ondersteuner) 
Afwezig:  Peter, Ton, Manuel Liliën, Miriam (met kennisgeving) Hoessein (zonder kennisgeving) 
Voorzitter:  Erik  
Notulist:  Leonie (coach/ ondersteuner) 

 

 
Opening en vaststellen agenda  
De agenda is vastgesteld.  

 
Notulen 21 april 2022 
De notulen zijn vastgesteld.  

 
Mededelingen  
o Successen en wat heeft het dagelijks bestuur de afgelopen 2 weken gedaan: 

• Werkgroep WMCZ- stand van zaken (Wessel en Erik, Vincent als toehoorder) helaas waren 

niet alle partijen aanwezig, hierdoor kon tot teleurstelling van de raden niet verder worden 

gewerkt. De werkgroep gaat in gesprek met Aimée over de afwezigheid van de projectleider 

en projectmedewerker. Ondertussen gaat de planning van de werkgroep verder.  

• Overleg Aimée: in buitengebieden is begeleid werken niet kostendekkend, dit zal worden 

overgenomen door onderaannemers. Voor het gehele plan voor Werkt van Pameijer krijgt de 

raad zo snel mogelijk nog een plan van aanpak.  

• Vervolg Passend Plaatsen- adviescommissie van CR SP komt binnenkort nogmaals samen 

om de vragen te bespreken met de projectleider.  

• Programmamanager digitalisering is na haar sollicitatie over geadviseerd om WMCZ-kennis 

op te doen en haar aan te nemen. Zij zal zich nog komen voorstellen.  

• Verhuizen en verbouwen- DB heeft gesproken met 2 medewerkers van Vastgoed en Facilitair, 

zodat zij ook weten hoe zij cliënten kunnen betrekken bij verhuizen en verbouwen.  

• OplossingsGericht Werken- DB heeft gesproken met een medewerker die begeleiders traint in 

de methode Oplossings Gericht Werken (OGW). DB wil graag onder de aandacht brengen dat 

vanaf het eerste moment van de training de lokale cliënten bij het team worden betrokken bij 

wat goed gaat en beter kan. Zonder cliënten zijn er geen medewerkers.  

• 2 juni is een Pameijer feest voor medewerkers en vrijwilligers.  

• Sollicitatiegesprekken met de arrangeurs zijn goed verlopen, Aart, Miriam en Ton hebben 

namens CRSP adviezen gegeven en geschikte kandidaten gesproken.  

• Miriam Hopmans nam afscheid 29 april jl. Erik was hierbij namens CRSP.  

• Pluriform en JouwOmgeving wordt op 2 juni a.s. gepresenteerd. De digitale cliënten-omgeving 

wordt gekoppeld aan het nieuwe cliëntdossier. Floris en DB. Belangrijk onderwerp is: wat als 

je niet bij  

• Afwezigheid raadsleden Wessel roept met klem de raadsleden op om er te zijn wanneer je je 

aanmeldt voor een overleg. Er wordt op je gerekend! De afspraak is dat raadsleden niet in 

hun eentje naar overleggen gaan, zo kunnen zij niet namens zichzelf spreken, maar namens 

de cliëntenraad. Als je niet zeker weet of je kan, meld je dan niet aan of check het van 

tevoren.  

• Dagelijks Bestuur is Vincent nu een proefperiode bij aan het meedraaien.   
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• Nieuwe bestuurder: Floris en Erik voeren de gesprekken namens de raad: 23 mei 10.00-10.30 

voorbespreking, 2 juni 11-12 profielgesprek met het wervingsbureau en de bestuurssecretaris 

en na de zomer het sollicitatiegesprek.  
 

 
Rondvraag  
o Floris: er is een nieuwe vrijwilliger bij de Buurtcirkel. 
o Je kan je aanmelden voor het feest op de SS Rotterdam via jubileum@pameijer.nl  
o John: wanneer is er vakantie van de cliëntenraad? Dit wordt nog bekend gemaakt. 9 juni is er weer 

een Gezamenlijk Overleg (GO). Dit is voor het eerst sinds lange tijd.  
o Aart: er zijn veel medewerkers afwezig/ziek. Ook is het niet altijd duidelijk met welke nieuwe 

medewerkers is gesproken door de bewoners(-commissie). Het is belangrijk dat cliënten elkaar 
onderling op de hoogte houden. Het DB heeft met Aimée gesproken over de Jan Meertensflat, 
waar BW Langendonck in zit. Zij kreeg van het Dagelijks Bestuur het advies om de 
bewonersvergadering weer te starten, zij zou dit doorgeven aan de manager.  

o Vincent: het is leuk, uitdagend en confronterend in het DB. Er is een nieuwe ervaringsdeskundige 
aangenomen, hij betrekt cliënten bij het koken en boodschappen doen. We willen nog wel in 
gesprek over de openingstijden, maar het is al wel meer open. Bij het afgelopen GO kon ik helaas 
niet zijn.  

o Marijn: Buurtcirkel gaat goed en Pameijer Media kan weer op locatie filmen, leuk om weer te 
doen. Ik doe daar afwisselende taken. 

o Erik: een wooncoach heeft het initiatief genomen om een bijeenkomst te organiseren voor 
bewoners, mogelijk komende maand. Een andere medewerker zal binnenkort vertrekken, het lijkt 
dat het personeel dit nog zal opvangen tot er een nieuwe medewerker is. Er is een groot verloop, 
dit zou een onderwerp in het GO kunnen zijn.  

o Bianca: hoe gaat het binnen Pameijer met informatie over de energiekosten en energie box? Hoe 
worden cliënten geïnformeerd zodat zij de lasten kunnen blijven dragen? Op bepaalde momenten 
kunnen mensen zonder DigiD voor ondersteuning bij het aanvragen terecht bij de bibliotheek in 
Rotterdam. Op het Medewerkersportaal worden medewerkers geïnformeerd over onder andere 
tips bij energiekosten, maar dit lezen niet alle medewerkers en vervolgens krijgen ook niet alle 
cliënten de tips van hen door.  
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